
                                                 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Groningen. 

 

Groningen, 17 februari 2016. 

 

Betreft: vragen ex art. 41 RvO betreffende groencompensatie in Selwerd 

 

 

Geacht college, 

 

Het fietspad door het park in Selwerd wordt verbreed voor de vele duizenden fietsers 

die elke dag door het park gaan. Daar gaan zo'n 70 bomen voor verdwijnen. Uitgangspunt 

voor het beleid van de gemeente is 1-op-1 terugplaatsing. De Bomen Effect Analyse 

uitgewezen dat in het park zelf geen ruimte hiervoor is. Het voornemen is om de 

compensatie in de toekomst in Zernike te plaatsen, waardoor er groen verdwijnt uit 

Selwerd. Er vindt dus geen compensatie plaats in de wijk. Volgens de SP is dat 

onwenselijk en komt dit niet overeen met de uitgangspunten van het gemeentebeleid. 

 

Selwerd is al jaren in afwachting van noodzakelijke wijkvernieuwing. Gesprekken die de 

SP eind 2015 huis-aan-huis met bewoners heeft gevoerd tonen aan dat bewoners ontevreden 

zijn over het groenonderhoud en zich druk maken over de verrommeling in Selwerd. Het 

bericht http://www.dvhn.nl/groningen/Selwerd-baalt-van-bomenkap-21137975.html wijst er 

op dat Selwerders zich onvoldoende betrokken voelen bij de plannen voor het nieuwe 

fietspad. Contacten van de SP met bewoners van het “Noord West overleg” bevestigen 

dit. Een diepgevoelde urgentie voor de verbreding van het fietspad van de gemeente 

leidt tot een gevoel van verslagenheid bij de bewoners. Volgens de SP kan dit beter.  

 

Daarom stelt de SP de volgende vragen aan het stadsbestuur: 

 

1. Op welke manieren zijn de bewoners van Selwerd en Paddepoel betrokken bij de 

totstandkoming van de plannen?  

2. Kijkt het college met tevredenheid naar de uitkomst van inspraak van bewoners rondom 

het fietspad in park Selwerd? Zo ja, waarom? Zo nee, waarom niet? 

3. Is het college bereid om met bewoners in gesprek te gaan over manieren waarop 

groencompensatie en onderhoud te realiseren is in de wijk Selwerd zelf? Zo ja, op welke 

wijze en binnen welke termijn? Zo nee, waarom niet? 

4. Is het college met de SP van mening dat de groencompensatie die noodzakelijk is door 

aanleg van het fietspad, ten dele gecombineerd kan worden met de beloofde 

wijkvernieuwing? Zo ja, wanneer gaat u hier met bewoners over in gesprek? Zo nee, 

waarom niet? 

 

 

Hoogachtend, 

 

Bob de Greef 

SP-fractie 
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